



KERAJAAN MALAYSIA
PEJABAT KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR
NEGERI KELANTAN

KENYATAAN TAWARAN KERJA UNDI SECARA DALAM TALIAN

Tawaran adalah terbuka kepada Kontraktor Bumiputera Tempatan (Mengikut Daerah) yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dengan Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Taraf Bumiputera (STB) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih berkuatkuasa tempoh pendaftarannya adalah dipelawa untuk menyertai Undian seperti berikut:

BIL.	BUTIR-BUTIR TAWARAN	KELAYAKAN	TARIKH DAN WAKTU PENDAFTARAN	TARIKH DAN WAKTU CABUTAN UNDIAN	TEMPOH PENYIAPAN PROJEK
DAERAH PASIR PUTEH KELANTAN					
1	PROJEK MEMBAIKPULIH, MENAIKTARAF DAN KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN DI TABIKA KEMAS KG. BUKIT TANAH, SEMERAK, PASIR PUTEH, KELANTAN KPLB.UN.523/2020/KLTN0130	Berdaftar dengan : i) CIDB - Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) ii) CIDB - Sijil Perakuan Pendaftaran Gred: G1, Kategori: CE, Pengkhususan: CE21 (Pembinaan Kejuruteraan Awam) iii) Bhgn. Pembangunan Kontraktor Dan Usahawan- Sijil kontraktor Kerja Taraf Bumiputra iv) Kontraktor berdaftar di: DAERAH PASIR PUTEH Sahaja	Tarikh & Waktu : 24 Jun 2020 (Rabu) jam 12.01 PM (TGH) sehingga 25 Jun 2020 (Khamis) jam 12.01 PM (TGH) Pendaftaran hendaklah dibuat secara dalam talian. Pautan bagi Borang Pendaftaran akan disiarkan di Portal Rasmi Kementerian Pembangunan Luar Bandar (KPLB) di alamat www.rurallink.gov.my bermula pada tarikh dan masa yang dinyatakan di atas. Nombor undian bagi Syarikat Kontraktor yang berjaya mendaftar akan disiarkan melalui: TELEGRAM SEBUTHARGA KPLB 2020 Pada Tarikh 28 Jun 2020 (Ahad)	Tarikh Cabutan Undi : 29 Jun 2020 (Isnin) Waktu: 9.30 pagi Cabutan akan dibuat secara Live Feed melalui Laman Facebook Rasmi Pejabat Kementerian Pembangunan Luar Bandar Negeri Kelantan.	Sembilan (9) Minggu
2	PROJEK MEMBAIKPULIH, MENAIKTARAF DAN KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN DI TABIKA KEMAS WAKAF BUNUT, PASIR PUTEH, KELANTAN KPLB.UN.524/2020/KLTN0131				
3	PROJEK MEMBAIKPULIH, MENAIKTARAF DAN KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN DI TABIKA KEMAS ZUKRI 1, TAMAN SRI SELISING, PASIR PUTEH, KELANTAN KPLB.UN.525/2020/KLTN0132				

BIL.	BUTIR-BUTIR TAWARAN	KELAYAKAN	TARIKH DAN WAKTU PENDAFTARAN	TARIKH DAN WAKTU CABUTAN UNDIAN	TEMPOH PENYIAPAN PROJEK
4	<p>PROJEK MEMBAIKPULIH, MENAIKTARAF DAN KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN DI TABIKA KEMAS ZUKRI 2, TAMAN SRI SELISING, PASIR PUTEH, KELANTAN</p> <p>KPLB.UN.526/2020/KLTN0133</p>				
5	<p>PROJEK MEMBAIKPULIH, MENAIKTARAF DAN KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN DI TABIKA KEMAS LKIM B, SEMERAK, PASIR PUTEH, KELANTAN</p> <p>KPLB.UN.527/2020/KLTN0134</p>				
6	<p>PROJEK MEMBAIKPULIH, MENAIKTARAF DAN KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN DI TABIKA KEMAS HJ. ABDUL RAHMAN 1,2 & 4, SELISING, PASIR PUTEH, KELANTAN</p> <p>KPLB.UN.529/2020/KLTN0136</p>				
7	<p>PROJEK MEMBAIKPULIH, MENAIKTARAF DAN KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN DI TABIKA KEMAS KG. TELOSAN, PASIR PUTEH, KELANTAN</p> <p>KPLB.UN.530/2020/KLTN0137</p>				

SYARAT-SYARAT MENYERTAI KERJA UNDI

- Kontraktor (Pemilik Syarikat yang dinamakan) diwajibkan memuat naik dokumen seperti berikut semasa pendaftaran secara dalam talian:
 - Salinan Kad Pengenalan (hendaklah dipalang)
 - Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)
 - Sijil Perakuan Pendaftaran oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB); dan
 - Sijil Taraf Bumiputera (PKK) oleh Bahagian Pembangunan Kontraktor & Usahawan (BPKU).
- Kontraktor yang berdaftar di daerah yang berkenaan sahaja LAYAK menyertai kerja undi ini.
- Syarikat Kontraktor yang telah berjaya memperolehi kerja Undi di Pejabat KPLB Negeri Kelantan pada Tahun 2020 TIDAK LAYAK untuk menyertai kerja undian ini.
- Syarikat Kontraktor yang telah berjaya mendaftar atas talian dan menepati terma dan syarat yang ditetapkan sahaja yang akan diterima dan diproses oleh Pejabat KPLB Negeri Kelantan.
- Pejabat KPLB Negeri Kelantan tidak terikat dengan sebarang tawaran atau memberi apa-apa sebab atau alasan sesuatu pendaftaran undian ditolak.